
Panevėžio rajono savivaldybės pozicija: keleivių stotis turi atsirasti
Gustonyse

Šiandien, vasario 13 d., 17.00 val. Kauno miesto savivaldybėje vyks parengto projekto
„Rail Baltica” geležinkelių infrastruktūros priežiūros depų susisiekimo komunikacijų
inžinerinės infrastruktūros vystymo plano viešas svarstymas. Baigiamasis susirinkimas-
konferencija bus transliuojamas internetu per ZOOM platformą. Vaizdo transliacijos
nuoroda: https://byt.lt/S5OaT

Renginyje bus pristatomi projekto sprendiniai. Panevėžio rajono savivaldybė nepritaria
projektui, nes pagal parengtus sprendinius suplanuotoje teritorijoje nelieka galimybės
statyti tarptautinę Panevėžio keleivių stotį. Savivaldybė laikosi nuomonės, jog strategiškai
svarbu keleivių stotį planuoti Gustonyse ties esamos ir numatomos „Rail Baltica”
geležinkelių vėžių sankryža, kuri turėtų tapti Lietuvos geležinkelių tinklo susisiekimo dalimi
ir ateityje sudaryti galimybę atvykti traukiniu keleiviams iš kitų miestų – Šiaulių, Radviliškio,
Rokiškio, Mažeikių, Telšių, Plungės, Klaipėdos.
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